



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

Volume 40 Number 10

Whitehorse, October 15, 2021

Volume 40 Numéro 10

Whitehorse, 15 octobre 2021

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES	1
APPOINTMENTS	2
NOTARIES ACT	2
PUBLIC SERVICE ACT	2
PUBLIC SERVICE ACT	3
PUBLIC SERVICE ACT	3
PUBLIC SERVICE ACT	3
GOVERNMENT ORGANISATION ACT	4
HOSPITAL ACT	4
LOTTERY LICENSING ACT	4
LOTTERY LICENSING ACT	4
NOTARIES ACT	5
PUBLIC SERVICE ACT	6
YUKON DEVELOPMENT CORPORATION ACT	6
MINISTERIAL ORDERS	7
CORRECTIONS ACT, 2009	7
CORRECTIONS ACT, 2009	7
MARRIAGE ACT	7
MANAGEMENT BOARD DIRECTIVES	8
COMMISSIONER'S ORDERS	10
GOVERNMENT ORGANISATION ACT AND YUKON ACT (CANADA)	10
PART II	
REGULATIONS	11
CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT	11
GOVERNMENT ORGANISATION ACT	11
GOVERNMENT ORGANISATION ACT	12
PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT	12

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM	1
NOMINATIONS	2
LOI SUR LES NOTAIRES	2
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE	2
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE	3
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE	3
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE	3
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT	4
LOI SUR LES HÔPITAUX	4
LOI SUR LES LICENCES DE LOTERIES	4
LOI SUR LES LICENCES DE LOTERIES	4
LOI SUR LES NOTAIRES	5
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE	6
LOI SUR LA SOCIÉTÉ DE DÉVELOPPEMENT DU YUKON	6
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS	7
LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS	7
LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS	7
LOI SUR LE MARIAGE	7
DIRECTIVES DU CONSEIL DE GESTION	8
DÉCRETS DU COMMISSAIRE	10
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT ET LOI SUR LE YUKON (CANADA)	10
PARTIE II	
RÈGLEMENTS	11
LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE	11
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT	11
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT	12
LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ	12



TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

ENVIRONMENT ACT.....	13
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT.....	13
SUMMARY CONVICTIONS ACT.....	14
MINISTERIAL ORDERS	15
WILDLIFE ACT	15

LOI SUR L'ENVIRONNEMENT	13
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES	13
LOI SUR LES POURSUITES PAR PROCÉDURE	
SOMMAIRE	14
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS	15
LOI SUR LA FAUNE	15





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Elisabeth BARI**
Previous Name: **Elisabeth CSOMA**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 9 day of September, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Brodie Theiler FERLAND**
Previous Name: **Broderick Theiler FERLAND**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 14 day of September, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Joshua Paul Joseph DORY**
Previous Name: **Joshua-Paul DORY**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 29 day of September, 2021



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2021/115 - 2 September, 2021

NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Lauren Chapman (Office Administrative Support, Yukon Housing Corporation)

Erin Giesbrecht (Canada Yukon Housing Benefit Administrator, Yukon Housing Corporation)

2 Order-in-Council 2017/71 is amended by replacing the expression "(Supervisor, Finance and Administration, Health and Social Services)" under the appointment of Beverly Duesener with the expression "(Supervisor, Finance and Administration, Education)".

3 The appointment of the following person as a notary public is revoked:

Chantal Lacelle (OIC 2018/49)

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of September, 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

FILED

O.I.C. 2021/116 - 14 September, 2021

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

NICOLE MORGAN

is appointed Deputy Head responsible for the Women's Directorate, to hold office during pleasure, for a term ending February 4, 2024.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of September, 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/115 - 2 septembre 2021

LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Lauren Chapman (Soutien administratif de bureau, Société d'habitation du Yukon)

Erin Giesbrecht (Administratrice de l'allocation canadienne pour le logement au Yukon, Société d'habitation du Yukon)

2 Le Décret 2017/71 est modifié en remplaçant l'expression «(superviseure, finances et administration, Santé et Affaires sociales)» par l'expression «(superviseure, finances et administration, Éducation)» dans la nomination de Beverly Duesener.

3 La nomination de la personne suivante à titre de notaire est révoquée :

Chantal Lacelle (Décret 2018/49)

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de septembre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/116 - 14 septembre 2021

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à article 10 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

NICOLE MORGAN

est nommée administratrice générale responsable de la Direction de la condition féminine, à titre amovible, pour un mandat se terminant le 4 février 2024.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de septembre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.



FILED

O.I.C. 2021/117 - 14 September, 2021

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

MANON MOREAU

is appointed Deputy Head responsible for the French Language Services Directorate, to hold office during pleasure, for a term ending July 3, 2025.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of September, 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

O.I.C. 2021/118 - 14 September, 2021

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

JUSTIN FERBEY

is appointed Acting Deputy Head responsible for the Department of Tourism and Culture, to hold office during pleasure.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of September, 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

FILED

O.I.C. 2021/119 - 14 September, 2021

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of Valerie Royle as Deputy Head responsible for the Department of Tourism and Culture made by Order-in-Council 2017/140 is revoked.

2 The appointment of Valerie Royle as Deputy Head responsible for the Women's Directorate made by Order-in-Council 2017/214 is revoked.

3 The appointment of Valerie Royle as Deputy Head responsible for the French Language Services Directorate made by Order-in-Council 2020/40 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of September, 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/117 - 14 septembre 2021

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à article 10 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

MANON MOREAU

est nommée administratrice générale responsable de la Direction des services en français, à titre amovible, pour un mandat se terminant le 3 juillet 2025.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de septembre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.

DÉCRET 2021/118 - 14 septembre 2021

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à article 10 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

JUSTIN FERBEY

est nommé administrateur général par intérim responsable du ministère du Tourisme et de la Culture, à titre amovible.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de septembre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/119 - 14 septembre 2021

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

1 La nomination de Valerie Royle à titre d'administratrice générale responsable du ministère du Tourisme et de la Culture, effectuée par le Décret 2017/140, est révoquée.

2 La nomination de Valerie Royle à titre d'administratrice générale responsable de la Direction de la condition féminine, effectuée par le Décret 2017/214, est révoquée.

3 La nomination de Valerie Royle à titre d'administratrice générale responsable de la Direction des services en français, effectuée par le Décret 2020/40, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de septembre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.



FILED

O.I.C. 2021/121 - 16 September, 2021

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to subsection 2.1(2) of the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Amanda Lieverse is appointed as a Deputy Secretary of the Executive Council.

Dated at Whitehorse, Yukon this 16 day of September, 2021

FILED

O.I.C. 2021/125 - 29 September, 2021

HOSPITAL ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Hospital Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Ronald Veale is appointed as a member of the Yukon Hospital Corporation board of trustees, effective October 1, 2021, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

FILED

O.I.C. 2021/126 - 29 September, 2021

LOTTERY LICENSING ACT

Pursuant to subsections 9(1) and 9(6) of the *Lottery Licensing Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Catherine Jones is appointed as member and chair of the Yukon Lottery Appeal Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

FILED

O.I.C. 2021/127 - 29 September, 2021

LOTTERY LICENSING ACT

Pursuant to subsection 9(1) of the *Lottery Licensing Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Christopher Alway is appointed as a member of the Yukon Lottery Appeal Board for a one-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/121 - 16 septembre 2021

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.1(2) de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 Amanda Lieverse est nommée sous-secrétaire du Conseil exécutif.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 16 jour de septembre 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/125 - 29 septembre 2021

LOI SUR LES HÔPITAUX

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi sur les hôpitaux*, décrète :

1 Ronald Veale est nommé membre du conseil d'administration de la Régie des hôpitaux du Yukon, à compter du 1^{er} octobre 2021, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/126 - 29 septembre 2021

LOI SUR LES LICENCES DE LOTERIES

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux paragraphes 9(1) et 9(6) de la *Loi sur les licences de loteries*, décrète :

1 Catherine Jones est nommée membre et présidente de la Commission d'appel des loteries du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/127 - 29 septembre 2021

LOI SUR LES LICENCES DE LOTERIES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 9(1) de la *Loi sur les licences de loteries*, décrète :

1 Christopher Alway est nommé membre de la Commission d'appel des loteries du Yukon pour un mandat d'un an.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021



FILED

O.I.C. 2021/128 - 29 September, 2021

NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Ashley Burns (Administrative and Research Assistant, Health and Social Services)

Marni Delaurier (Human Resource Consultant II, Public Service Commission)

Alina Lemaire (Human Resource Service Representative, Public Service Commission)

Janice Turner (Human Resource Service Representative, Public Service Commission)

Natasha Young (Mining Lands Officer, Energy, Mines and Resources)

2 Order-in-Council 2017/98 is amended by replacing the expression "(Human Resources Consultant, Tourism and Culture)" under the appointment of Brooke Martel with the expression "(Human Resources Consultant, Public Service Commission)".

3 Order-in-Council 2018/06 is amended by replacing the expression "(HR Service Representative, Public Service Commission)" under the appointment of Christina Anderson with the expression "(Human Resources Consultant, Education)".

4 Order-in-Council 2019/79 is amended by replacing the expression "(Accounts Payable Clerk, Finance)" under the appointment of Rebecca McCracken with the expression "(Accounting Clerk, Finance)".

5 Order-in-Council 2020/118 is amended by replacing the expression "(Human Resources Service Representative, Public Service Commission)" under the appointment of Jennifer Collon with the expression "(Human Resources Operations Assistant, Highways and Public Works)".

6 Order-in-Council 2021/107 is amended by replacing the expression "(Human Resources Consultant II, Justice)" under the appointment of Madhavi Singh with the expression "(Human Resources Consultant II, Highways and Public Works)".

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/128 - 29 septembre 2021

LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Ashley Burns (adjoite administrative et préposée à la recherche, Santé et Affaires sociales)

Marni Delaurier (conseillère en ressources humaines II, Commission de la fonction publique)

Alina Lemaire (agente de services des ressources humaines, Commission de la fonction publique)

Janice Turner (agente de services des ressources humaines, Commission de la fonction publique)

Natasha Young (agente des terres minières, Énergie, Mines et Ressources)

2 Le Décret 2017/98 est modifié en remplaçant l'expression « (conseillère en ressources humaines, Tourisme et Culture) » par l'expression « (conseillère en ressources humaines, Commission de la fonction publique) » dans la nomination de Brooke Martel.

3 Le Décret 2018/06 est modifié en remplaçant l'expression « (agent des ressources humaines, Commission de la fonction publique) » par l'expression « (conseillère en ressources humaines, Éducation) » dans la nomination de Christina Anderson.

4 Le Décret 2019/79 est modifié en remplaçant l'expression « (commis aux comptes créditeurs, Finances) » par l'expression « (aide-comptable, Finances) » dans la nomination de Rebecca McCracken.

5 Le Décret 2020/118 est modifié en remplaçant l'expression « (agente de services des ressources humaines, Commission de la fonction publique) » par l'expression « (adjoite aux opérations des ressources humaines, Voirie et Travaux publics) » dans la nomination de Jennifer Collon.

6 Le Décret 2021/107 est modifié en remplaçant l'expression « (conseillère en ressources humaines II, Justice) » par l'expression « (conseillère en ressources humaines II, Voirie et Travaux publics) » dans la nomination de Madhavi Singh.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021



FILED

O.I.C. 2021/129 - 29 September, 2021

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Order-in-Council 2021/116 is amended by replacing the expression "Women's Directorate" with the expression "Women and Gender Equity Directorate".

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

FILED

O.I.C. 2021/130 - 29 September, 2021

YUKON DEVELOPMENT CORPORATION ACT

Pursuant to subsection 9(2) of the *Yukon Development Corporation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Douglas Janzen, Dennis Nicloux and Tosh Southwick are appointed as members of the Yukon Development Corporation board of directors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/129 - 29 septembre 2021

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à article 10 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

1 Le Décret 2021/116 est modifiée en remplaçant l'expression « Direction de la condition féminine » par l'expression « Direction de la condition féminine et de l'équité des genres ».

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/130 - 29 septembre 2021

LOI SUR LA SOCIÉTÉ DE DÉVELOPPEMENT DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 9(2) de la *Loi sur la Société de développement du Yukon*, décrète :

1 Douglas Janzen, Dennis Nicloux et Tosh Southwick sont nommés membres du conseil d'administration de la Société de développement du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2021/38 - 7 September, 2021

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to subsection 44(1) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Christopher Alway and Sarah Waters are appointed as members of the community advisory board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 3 day of September, 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

FILED

M.O. 2021/39 - 7 September, 2021

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to subsections 44(1) and (2) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Chantal Genier, Charles McLeod and Terri Szabo are appointed as members of the community advisory board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 3 day of September, 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

FILED

M.O. 2021/41 - 16 September, 2021

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Glenn King is appointed as a marriage commissioner for a three-year term effective October 2, 2021.

2 Samantha Henney is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 25, 2021.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of September, 2021

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/38 - 7 septembre 2021

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS

Le ministre de la Justice, conformément au paragraphe 44(1) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

1 Christopher Alway et Sarah Waters sont nommés membres du comité consultatif communautaire pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 3 jour de septembre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/39 - 7 septembre 2021

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS

Le ministre de la Justice, conformément aux paragraphes 44(1) et (2) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

1 Chantal Genier, Charles McLeod et Terri Szabo sont nommés membres du comité consultatif communautaire pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 3 jour de septembre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/41 - 16 septembre 2021

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Glenn King est nommé commissaire aux mariages pour un mandat de trois ans à compter du 2 octobre 2021.

2 Samantha Henney est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 25 septembre 2021.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de septembre 2021



MANAGEMENT BOARD DIRECTIVES

DIRECTIVES DU CONSEIL DE GESTION)

MANAGEMENT BOARD DIRECTIVE #37/21

Filing Date: 22 September 2021

TITLE: DIRECTIVE TO AUTHORIZE ENTERING INTO LONG TERM AGREEMENT RE: USE OF DEMPSTER FIBRE LINE

Date of Issue: 29 April 2021

Effective Date: 29 April 2021

Christine Badcock

Regulations Officer

Pursuant to section 42(2) of the *Financial Administration Act*, Management Board Directive #37/21 is issued as per MBM #21-011-02 as follows:

AUTHORITY

- 1. This Directive is issued pursuant to Section 42(2) of the *Financial Administration Act* and may only be amended with the approval of Management Board.

TITLE

- 2. This Directive may be referred to as the Directive to Authorize Entering into Long Term Agreement Re: Use of Dempster Fibre Line.

DEFINITIONS

- 3. In this Directive:
 - a) "Agreement" means the document attached as "Schedule A" to this Directive (which document excludes Schedule I, the CNFL Agreement which agreement is still being negotiated and which documents sets out confidential business information of NWTEL) and
 - b) "Department" means the Department of Highways and Public Works.

AUTHORIZATION TO SIGN

- 4. The Deputy Head of the Department is authorised to sign the Agreement



MANAGEMENT BOARD DIRECTIVE #38/21

Filing Date: 22 September 2021

TITLE: DIRECTIVE TO AUTHORIZE ENTERING INTO LONG TERM LEASE FOR \$1/YEAR WITH BLOOD TIES FOUR DIRECTIONS CENTRE SOCIETY FOR 6189 6TH AVENUE, WHITEHORSE

Date of Issue: 16 July 2021

Effective Date: 16 July 2021

Christine Badcock
Regulations Officer

Pursuant to section 42(2) of the *Financial Administration Act*, Management Board Directive #38/21 is issued as per MBM #21-107-01 as follows:

AUTHORITY

1. This Directive is issued pursuant to Section 42(2) of the *Financial Administration Act* and may only be amended with the approval of Management Board.

TITLE

2. This Directive may be referred to as the Directive to Authorize Entering into Long Term Lease for \$1/year with Blood Ties Four Directions Centre Society for 6189 6th Avenue, Whitehorse..

AUTHORIZATION TO SIGN

3. The Manager of the Realty and Space Planning Branch of the Department of Highways and Public Works is authorized to sign a lease with:
 - a. Blood Ties Four Directions Centre Society, a society incorporated under the *Yukon's Societies Act* and a registered office at 405 Ogilvie Street, Whitehorse, YT Y1A 2S5;
 - b. For the building and lands formerly known as Birch Lodge, located at 6189 6th Avenue, Whitehorse, which is held in fee simple title by the Commissioner of Yukon with a legal description of Lot 7 Block 122 City of Whitehorse, YT, Plan no.91-110, Parcel #100091696;
 - c. For the price of \$1 per year, including all renewal terms for the lease;
 - d. For an initial term of 5 years with the option to renew the lease once for a subsequent 5 year term for a total potential term of 10 years.

MANAGEMENT BOARD DIRECTIVE #28/13

Filing Date: 22 September 2021

TITLE: DAILY USER FEES IN CONTINUING CARE FACILITIES

Date of Issue: 18 August 2021

Effective Date: 18 August 2021

Christine Badcock
Regulations Officer

Pursuant to section 4(3) of the *Financial Administration Act*, Management Board Directive #28/13 is revoked effective August 18, 2021, as per MBM #21-110-06.



COMMISSIONER'S ORDERS

FILED

COMMISSIONER'S ORDER 2021/13 - 29 September, 2021

**GOVERNMENT ORGANISATION ACT and YUKON ACT
(CANADA)**

On the advice of the Premier and pursuant to section 8 of the *Yukon Act* (Canada), and paragraph 2(1)(b) and section 2.2 of the *Government Organisation Act*, the Commissioner orders

1 Commissioner's Order 2021/10 is amended by replacing the expression "Women's Directorate" with the expression "Women and Gender Equity Directorate".

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

DÉCRETS DU COMMISSAIRE

DÉPOSÉ

DÉCRET DU COMMISSAIRE 2021/13 - 29 septembre 2021

**LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT et LOI
SUR LE YUKON (CANADA)**

Sur l'avis du premier ministre et conformément à l'article 8 de la *Loi sur le Yukon* (Canada), et à l'alinéa 2(1)b) et l'article 2.2 de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, la commissaire ordonne :

1 Le Décret du commissaire 2021/10 est modifié en remplaçant l'expression « du Bureau de promotion des intérêts de la femme » par l'expression « de la Direction de la condition féminine et de l'équité des genres ».

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021





PART II

PARTIE II

REGULATIONS

RÈGLEMENTS

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2021/120 - 14 September, 2021

DÉCRET 2021/120 - 14 septembre 2021

CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT

LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE

Pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Commissioner in Executive Council declares that the state of emergency respecting floods in certain parts of Yukon, declared to exist on July 9, 2021, by Order-in-Council 2021/94, is terminated.

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, déclare que prend fin l'état d'urgence lié aux inondations dans certaines régions du Yukon, dont l'existence a été déclaré le 9 juillet 2021 par le Décret 2021/94.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of September, 2021

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de septembre 2021

This notice was published in the Yukon News on 24 September 2021.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 24 septembre 2021.

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2021/122 - 16 September, 2021

DÉCRET 2021/122 - 16 septembre 2021

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

Pursuant to the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 The attached *Change of Name of Women's Directorate Regulation* is made.

1 Est établi le *Règlement sur le changement de dénomination du Bureau de promotion des intérêts de la femme* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 16 day of September, 2021

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 16 jour de septembre 2021

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2021/123 - 16 September, 2021

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The Schedule attached to Order-in-Council 2014/174 assigning administration of enactments to Ministers presiding over the several departments of government is amended by replacing the expression "Women's Directorate" with the expression "Women and Gender Equity Directorate" in section 15.

Dated at Whitehorse, Yukon this 16 day of September, 2021

FILED

O.I.C. 2021/124 - 16 September, 2021

PLACER MINING ACT and QUARTZ MINING ACT

Pursuant to section 98 of the *Placer Mining Act* and section 15 of the *Quartz Mining Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 This Order amends the Order Prohibiting Entry on Certain Lands in Yukon (McGregor Creek).

2 In section 3, the expression "September 30, 2021" is replaced with the expression "September 30, 2026".

Dated at Whitehorse, Yukon this 16 day of September, 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/123 - 16 septembre 2021

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 L'annexe jointe au Décret 2014/174, qui attribue l'administration de lois aux ministres qui dirigent les ministères du gouvernement, est modifié en remplaçant l'expression « du Bureau de promotion des intérêts de la femme » par l'expression « de la Direction de la condition féminine et de l'équité des genres » à l'article 15.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 16 jour de septembre 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/124 - 16 septembre 2021

LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR et LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 98 de la *Loi sur l'extraction de l'or* et à l'article 15 de la *Loi sur l'extraction du quartz*, décrète :

1 Le présent décret modifie le Décret interdisant l'accès à certaines terres du Yukon (ruisseau McGregor).

2 L'article 3 est modifié en remplaçant l'expression « 30 septembre 2021 » par l'expression « 30 septembre 2026 ».

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 16 jour de septembre 2021



FILED

O.I.C. 2021/131 - 29 September, 2021

ENVIRONMENT ACT

Pursuant to the *Environment Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Reduction of Single-use Bags Regulation* is made.

2 This Order comes into force on the later of the following days:

(a) October 1, 2021;

(b) the day on which it is filed with the registrar of regulations under the *Regulations Act*.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2021/132 - 29 September, 2021

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to subsection 4.2(4) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

Extension of Ministerial Authorization for Performance of COVID-19 Rapid Testing Services

1 The *Ministerial Authorization for Performance of COVID-19 Rapid Testing Services* is extended so that the new date upon which it expires is March 31, 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/131 - 29 septembre 2021

LOI SUR L'ENVIRONNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'environnement*, décrète :

1 Est établi le *Règlement portant sur la réduction des sacs à usage unique* paraissant en annexe.

2 Le présent décret entre en vigueur à l'une ou l'autre des dates suivantes :

a) le 1^{er} octobre 2021;

b) si elle est ultérieure, la date de son dépôt auprès du registraire des règlements, en vertu de la *Loi sur les règlements*.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/132 - 29 septembre 2021

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4.2(4) la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

Prolongation de l'Autorisation ministérielle pour les services de dépistage rapide de la COVID-19

1 L'*Autorisation ministérielle pour les services de dépistage rapide de la COVID-19* est prolongée de façon à ce que la nouvelle date d'expiration soit le 31 mars 2022.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021



FILED

O.I.C. 2021/133 - 29 September, 2021

SUMMARY CONVICTIONS ACT

Pursuant to the *Summary Convictions Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Summary Convictions Regulation in respect of Single-use Bags (2021)* is made.

2 This Order comes into force on the later of the following days:

(a) October 1, 2021;

(b) the day on which it is filed with the registrar of regulations under the *Regulations Act*.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/133 - 29 septembre 2021

LOI SUR LES POURSUITES PAR PROCÉDURE SOMMAIRE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les poursuites par procédure sommaire*, décrète:

1 Est établi le *Règlement de 2021 modifiant le Règlement sur les poursuites par procédure sommaire (sacs à usage unique)* paraissant en annexe.

2 Le présent décret entre en vigueur à l'une ou l'autre des dates suivantes :

a) le 1^{er} octobre 2021;

b) si elle est ultérieure, la date de son dépôt auprès du registraire des règlements en vertu de la *Loi sur les règlements*.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2021/40 – 10 September, 2021

WILDLIFE ACT

Pursuant to the *Wildlife Act* and the *Wildlife Regulation*, the Minister of Environment orders

Application

1 This Order applies during the period beginning on the day on which this Order comes into force and ending on March 31, 2022.

Moose hunting season closed – Faro area

2 The season for hunting moose in GMS 4-44 to 4-46 under paragraph 9(h) of Schedule B of the *Wildlife Regulation* is closed.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of September, 2021

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/40 – 10 septembre 2021

LOI SUR LA FAUNE

Le ministre de l'Environnement, conformément à la *Loi sur la faune* et au *Règlement sur la faune*, arrête :

Application

1 Le présent arrêté s'applique pendant la période débutant le jour de son entrée en vigueur et se terminant le 31 mars 2022.

Saison pour la chasse à l'orignal fermée – Zone de Faro

2 La saison pour la chasse à l'orignal dans les SGG 4-44 à 4-46 en vertu de l'alinéa 9h) de l'annexe B du *Règlement sur la faune* est fermée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de septembre 2021